
Hei 
 
Jeg heter Theodor Morten Sundberg og er på mitt 5. semester som veterinærstudent ved fakultetet 
VET. Mine erfaringer fra tidligere er blant annet Larvesjef i VSF hvor jeg har ansvar for vakter til 
arrangementer, administrering av kjøreplan, samt sørge for at førsteårsstudentene ved veterinær og 
dyrepleier utfører den jobben de er tildelt.  
 
Jeg er også leder av Bodegastyret VET og har derfor relevant kunnskap i å diskutere og tilrettelegge 
saker, og utarbeide plan for videre arbeid. Jeg har også jobbet flere år i omsorgsbolig og har god 
erfaring med å samhandle med alle typer mennesker. Dette har vært en svært givende erfaring. 
 
Det å være representant i fakultetsstyret på VET virker som en interessant oppgave hvor jeg mener jeg 
kan være med å forbedre fakultetet for studentene. Jeg er svært motivert for å gjøre en skikkelig 
innsats, og synes selv jeg er en god kandidat for dette vervet. I fakultetsstyret ønsker jeg å sette 
søkelys på antall studieplasser for veterinærene, og hvordan dette påvirker den kliniske delen av 
studiet. Jeg ønsker å finne alternativer som gjør at studentene får mer praktisk undervisning i 
klinikken. Videre ønsker jeg også så se på hvordan vi kan forbedre håndteringen av grupperom, med 
tanke på antall studenter og mangel på grupperom. Dette er noen av flere saker jeg kunne tenkt meg å 
diskutere ved fakultetsstyret.  
 

// 
 
Hello 
 
My name is Theodor Morten Sundberg and I’m in my 5th semester as a veterinary student at the VET 
faculty. The experience I can refer to is that I am now the head of the Larvesjef in VSF where the 
responsibility is to ensure staff for events, administration of schedules for the events, and that the first 
year students perform the job they are assigned.  

I am also the leader of the Bodegastyret VET and therefore have relevant knowledge in discussing, 
facilitating issues, and developing plans for further work. I have also worked for many years in a care 
home and have very good experience in interacting with all types of people and found this to be a very 
rewarding experience.  

Being a representative on the Faculty Board at VET seems like a very interesting task where I believe 
I can help improve the faculty for the students. I am truly motivated to make a real effort and I think I 
am a good candidate for this position. In the Faculty Board, I want to focus on the number of students 
for veterinary students and how this affects the clinical aspect. I will try to find alternatives that allow 
students to have more practical training in the clinic and not just watch one student try, while the rest 
stand around in a circle and watch. I also want to look at how we can improve the handling of group 
rooms, considering the number of students and the lack of group rooms. This will then be a small part 
of several issues I would like to discuss at the Faculty Board, and which I would like to help improve. 


